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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (Groep Bontes/Van Klaveren) 
aan de Ministers van Veiligheid en Justitie en van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over de groei van het anti-homogeweld (ingezonden 30 juli 
2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Meer geweld tegen homo’s in Amsterdam»?1 

Vraag 2
Hoe duidt u de enorme stijging van het aantal geweldsincidenten specifiek 
gericht tegen homo’s? 

Vraag 3
Deelt u de analyse dat er, gezien de enorme aantallen, allang geen sprake 
meer is van incidenten maar van een groot structureel probleem? Zo nee, 
wanneer spreekt u bij dit probleem wel van een structureel probleem? 

Vraag 4
Erkent u inmiddels dat niet-westerse allochtonen in Amsterdam relatief 
gezien veel vaker verdachte zijn van anti-homogeweld dan autochtonen? Zo 
ja, wat doet u met dat gegeven? 

Vraag 5
Wanneer trekt u de conclusie dat het beleid van praatprojectjes en knuffelini-
tiatieven tegen homogeweld hebben gefaald en dat het tijd is voor repressie 
in de vorm van lik-op-stuk-beleid, snelrecht en veel zwaardere straffen?

1 De Telegraaf, 29 juli 2014 (http://www.telegraaf.nl/binnenland/22908418/
__Meer_geweld_tegen_homo_s_in_Amsterdam__.html)
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